
PRIMARIA COMI.N{EI GHIMPETENI
CONSILIIJL IiqCAL
NR. x!4 | a a\, 20te

PROCES-YERBAL

lncheiat astazi 22 aprilie 2019 in sedinta ordinara a Consiliului Local

Chimpeleni.-'----i'n 
aes"niAerea sedintei d-ra B6lan Maria-secretar comund 'face cunoscut 

"u 
qln -

Dispozitia primarului nr.s3n6.0+20ig a fort 
"onuo"at 

in sedinta ordinara consiliul local al

i"lll*rillni-p.f.* ir, 
"ontor-itut, 

cu prevederile art 39 alin.(4),alin (5) din Legea

* iii noot privind administratia publica locala'republicata'

Constata ca sunt pr.r"ntiiu r"iint" noua consiiieri din cei noua in func{ie,cd nu lipseqte

nimeni,cd sedinta este legal constituita'
La lucrarile sedintei partiJpa ua*inittratorut public -dl'Dobre Dan-Constantin' si d-na

Gheorghe Danmiela -inspector si 2 (doi) cetatem'

D-na Balan Maria-secret;UAi,inuiiu p" dl Anghel Mihail' viceprimar cu atributii de

pri-*, *ln 
"onformitate 

cuprevederile art '43 dinLe.gea.275/2001'republicata'cu

modificarle urterio*., ,u pr.lin't. orai"* o" zi a sedirtei, sa o sup'na aprobarii consiliului

local.
Dl.Primar da citire ordinii de zi'-i; 

Jfi" ,pr. up.ob*" o.di nea de zi, se inregistreaza un numar de 9 voturi pentru

"pr";;;;;it;i 
d" ,i. S" intruneste numarul legal de voturi pentru aprobarea ordinei de zi

(majoritateaconsilierilorprezenti)' -.
Dl.RatoiAlexandru-Iulian-presedinteledesefimatalsedinteideastazi-preialucrarile

sedintei.
Propunesprelecturareprocesul-verbalalsedinteianterioare'constatacanusuntsolicitari

inacestsenssisupune'p'.up.ou*"procesul.verbalalsedinteianterioare.To{iconsilierii
prezenli voteazapentru aprobarea procisului-verbal al qedintei anterioare'

I.Proiectdehotirirecuprivirela:aprobareabugetuluilocalpentru
anul 20l9.Inifiator proiect-Anghel Mihail-Viceprimar cu atribufii de

Primar.
Di.RatoiAlexandru-Iulian-Presedinteledesemnatalsedinteideastazi'dacitire

proiectuluidehotirdre.sepropunemodificareaproiectuluiinitialprinprevedereaunorsume
pent- bransure-alimentare cu ap4majorarea sumgi de la ajutoare de urgenta'alocarea de

iu-e p"nt- mo demizarc sedir,birp"ntu.,reparatii cladire post politie si posta,igienizare si

decolmatare canal.
Dl.Soloit*o propune ca,la alimentarea cu apa,traversarile care se fac'caminul'apometrul si

robinetul de racordare sa se faca cu fonduri de la primarie,in limita sumelor alocate si sa se

-ui uto"" ,,tt".ior,la rectificarea bugetului,sau anul urmator pentru finalizare'

interesul ,rostru este sa stimul oamenii sa se branseze,altfel vom avea putine racordari'

Oi.natoi considera ca,problema este ca vor dori toti acum,iar noi nu putem realiza totul

acum.
Dl.Pomacu intreaba daca s-au orientat catre un tip de camine'



w@
Dl.Dobre Dan-Constantin precizeaza ca

fonduri in buget,urmeaza ulterior sa se

consiliului local.
Dl.Solnitaru considera ca echipa cme se

Dl.Pomacu considera ca ar trebui facute

traversarile si abia apoi racordarile'
Dl.Nicula considera ca ar trebui sa se

alocat si anul trecut....
Dl. Solnitaru intreaba daca sumele
extravilan.

s-a stabilit inca,noi dom am alocat o parte fin

)measca ur proiect pe care il vom supune atentiei

ocuDa.sa faca macar 100 de bransari'
nirrt-se vor achizitiona caminele,se vor face

taie din sumele alocate pentru drumuri,s-au mai

prin OCPI pentru carti frrnciare sunt numai pentru

I extravilan,greseala a fost ca s-au contractat

la bugetele iocale iar executantii au marit

mai mult compartimentul agricol pentru ca

normei de hrana salariul este mai mare decat

Dl.Dobre Dan precizeaza ca sunt numar

lucrarile direct de la OCPI si nu s-au dat

preturile.
bl.Solnituto 

"ottsidera 
ca ar trebui sa se

sunt foarte multe greseli.

specialitate al Primarului si
local.Ini{iator Proiect-Angh

(majoritatea consilierilor in functie) ,fiind
ea bugetului local pentru anul 2019 ,acesta

rviciile publice subordonate consiliului

Mihail-Viceprimar cu atribu{ii de Primar'

Dl. Ratoi Alexandru-Iulian constata ca nu mai sunt alte interventii ' gi

supune spre aProbme Proiecful de

anul 2019 '

cu privire la aprobarea bugetului local pentru

0 abtineri'-s. 
inttun"ste numarul legal de

adoptata Hotararea cu Privire-la
a Cons]liului Local GhimPeteni '

devenind Hotararea nr.

Il.Proiect de hotirire cu P la:stabilirea salariilor de baza pentru

functionarii Publici si contractual din aParatul de

Dl. Ratoi Alexandru-Iulian - desemnat afsedintei de astazi, da citire

oroiechrlui de hotiirfue.
bl.Nicula Adrian intreaba daca cu apli

anul anterior.
Dl.Ratoi intreaba daca s-au facut la intocmirea proiectului si daca se considera ca

este in regula cum au fost ProPuse'
Se ia in discutie anexa nr.l la

ca nu sunt discutii si se supune spre

anexa m.l.
serviciilor publice subordonate

Se da citire anexei nr.2-salariile
Consiliului Local.
Dl.Dobre Dan Precizeaza ca de coeficienti au fost supuse consultarii

salariile pentru aparatul de specialitate'Se considera

rbare.se inregistreaza un numar de 9 voturi pentru

ca nu afost de acord cu acestea,d-na Coman Jana a,

functii similiare sa se stabileasca salariile diferite'lasalariatilor,a existat o silgura
mentionat ca nu este de acord ca
acelasi ordonator de credite.

Noi am stabilit Pentru SPCLEP mai mici avand in vedere ca subventionam noi

serviciul.Ei nu ne aloca sume decat doua posturi iar restul suportam no1'
:m si iu Movileniul in vederea arondarii la

Avem negocieri cu Seaca si vrem sa

SPCLEP GhimPeteni si a acestor
arondate.

incat sa avem numarul necesar al populatiei
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Dl.Dobre Constantin afirma ca anul salariul d-nei Coman era de 1700 lei iar acum pe

noua grila este de 2300 lei.
Dl.Pomacu intreaba daca in afara de

Dl.Primar afrrma ca numai ceea ce tine
civila si i-au fost delegate si atributiile
serviciu.

Se intruneste numarul legal de

devenind Hotararea nr.

0 abtineri.-s" 
intt*este numanrl legal de

devenind Hotararea nt.

tiile posnrlui mai face si altceva penhu pnmane'

evidenta persoanei,are atributiile posnrlui-de stare

ramas vacant de evidenta persoanelor si sef

primea aviz DPABD daca serviciul era
bl.Dobre precizeaza ca s-a pronuntat T

Dl.Nicula intreaba daca Pentru
vazut ca,veniturile proprii din bugetul
fiind completata din sume alocate.
Dl.Pomacu afirma ca daca nu etau trei posturi nu putea functiona serviciul'nu se

onat,
Olt in prima instanta in sensul ca

ordonatorul de credite nu este obligat sa
Presedinte-supune la vot si anexa 2-se

easca salarii la fel'
8 voturi Pentru si unul imPotriva

fNicula Adrian).
Dl Pomacu considera ca este bine ca s-a

cea pe care o face guardul de exemplt
De ce nu dam serviciul altei localitati

Dl.Nicula considera ca nu se poiate
salariile sunt stabilite la fel.
noua nu ne convine sa il avem in localitate'

Dl.Dobre afrma ca si la brutarie am sa le dam salarii mai mari dar nu ne permitem'Le-

am acordat si lor indemnizatia de hrana'
Dl. Ratoi Alexandru-Iulian -presedintt

spre aprobare proiectul de hotlrdre cu
ca nu mai sunt alte interventii , gi supune

la stabilirea salariilor de baza pentru

functionarii publici si personalul din aparatul de specialitate al primarului

si serviciile publice subordonate local.

de la primarie nu se primesc bani de la stat,am

Ll nu asigura sumele alocate pentru salarii'diferenta

ceva oeste fata de anul tecut.
-rrrr"u o" care o face un functionar public cu

il1-uio.itut"u"onsilierilorprezenti),acesta
a Consiliului Local GhimPeteni '

.uri (majoritatea consilierilor prezenti),acesta
a Consiliului Local GhimPeteni '

Ill.Proiect de hotirire cu la:stabilirea impozitelor si taxelor

locale pentru anul 2020.Inifia proiect-Anghel Mihail-Viceprimar cu

atribuJii de Primar.
Dl. Ratoi Alexandru-Iulian -

oroiechrlui de hotiirire.
desemnat al sedintei de astazi, da citire

Dl.Dobre Dan Precizeaza ca s-au facut la nivelul Anul20l8,majorate cu indicele

de inflatie conform Codului Fiscal.
ca nu mai sunt alte interventii , 9i supune

Dl. Ratoi Alexandru-Iulian
spre aprobare proiectul de hotdt'are cu la stabilirea impozitelor si taxelor locale

pentru anul 2020.

IV.Proiect de hotirlre cu P laz analiza stadiului de inscriere a

Semestrul I si II al anului 2018 gi a
datelor in registrul agricol Pen
stabilirii misurilor Pentru tizarea acestei activitl{i.Ini{iator proiect-

Anghel Mihail-VicePrimar cu ufii de Primar.
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Dl. Ratoi AlexandruJulian

spre aprobme proiectul de hotilrdre cu la : analiza stadiului de inscriere a datelor

in registrul agricol pentru Semestrul I
pentru eficientizarea acestei activititi.

II al anului 2018 ;i a stabilirii misurilor

proiectului de hot?irdre.Se precizeaza ca
de anul trecut iar noi nu am achizitionat

0 abtineri.
Se intruneste numarul legal de

0 abtineri.-s. 
ino*.ste numarul legal de

Dl. Ratoi Alexandru-Iulian

Dl.Dobre Dan-Constantin solicita
Cabinet Avocat Gelu Voicu.

Dl.Nicula intreaba cum sa ratifice
Dl.Pomacu afirma ca este de acord
incheiat in anul 2015?

desemnat al sedintei de astazi, da citire
obligatorie tinerea si in format electronic inca
programul informatic.
nstata ca nu mai sunt alte interventii , ii supune

(majoritatea consilierilor prezenti),acesta

oroiectul cu executia bugetului local si proiectul cu

(majoritatea consilierilor prezenti),acesta

si validarea contractului de prestari servicii cu

un conhact incheiat in anul 2015.

devenind Hotararea nr. a Consiliului Local GhimPetem .

V.Proiect de hotirire cu PriYire
cheltuiel pentru anul 2019'la SC
unic Consiliul Local GhimPefeni

: aprobarea bugetului de venituri qi
Ghimpefeni SRL cu actionar

r proiect-Anghel Mihail-

Viceprimar cu atribufii de
desemnat al sedintei de astazi, da citireDl. Ratoi Alexandru-Iulian -

proiectului de hotirire.
Dl.Nicula precizeazt ca nu a ramas ca
astazi?

va prczenta un bilant al brutariei in sedinata de

Dl.Dobre afirma ca se va prezenta cand va discuta executia.Pentru anul 2019 s-a mers pe

s-a adaugat norma de kana si tichetele desalariul minim pentru toti angajatii la
vacanta,
Dl.Pomacu precizeaza ca cand a elaborat bugetul trebuia sa il si

respectepentru anul trecut s-a mers pe
Dl.Solnitaru solicita sa se comunice bonuri sunt in localitate,si care au fost cheltuielile

defalcate.
Pentru sedinta urmatoare sa se

executia la SC Prestserv SRL.
Dl. Ratoi Alexandru-lulian - ca nu mai sunt alte interventii , 9i supune

spre aprobare proiechrl de hottrr6re cu la : aprobarea bugetului de venituri 9i

cheltuiel pentru anul 2019,1a SC
Local Ghimpefeni.

Ghimpeteni SRL cu actionar unic Consiliul

devenind Hotararea nr. a Consiliului Local GhimPetem .

VI. Discutii. InterPelari.So nari cereri cetateni.
Dl. Ratoi Alexandru-Iulian constata ca la dosarul sedintei de astazi au fost

depuse un numar de 1 (unu)cereri-SC Medical Clinique SRL Bucuresti,solicita sprijin

pentru renovarea sl reamenal area i medical.
Se precizeaza ca s-a avut in vedere

suma de 30.000 lei.
solicitare la intocmirea bugetului,fiind alocata

un contract care se incheie acum dar un cont(act
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Intreaba ce presupune ratifi carea,no

hotarari sau avizam.
Considera ca trebuie initiat proiect de
Dl.Dobre afirma ca pe perioada de doi
proces pierdut,restul au fost castigate.
Dl.Nicula afirma ca din primarie avem
reprezinte instiututia?
D-na Balan Maria afirma ca Primarul
o persoana cu studii juridica sa

Dl.Pomacu considera ca nu se Poate
local.Toate contractele de achizitii
avocat,de reprezentare trebuia aprobat

Se supune la vot propunerea de
Se inregistreaza un numar de 7 voturi
dl.Nicula Adrian sunt impotriva.
-Cetateanul Neagoe Nicolae solicita
Florea de la Primaria Nicolae
Dl.Dobre afirma ca terenul a fost
in termen.
Dl.Neagoe precizeaza ca s-atJ
Dl.Ratoi intreaba carc este
Dl.Neagoe afirma ca trebuie sa nu I se
se deterioreaza locuinta...
Dl.Ratoi intreaba si ce sa ii facem
mai treaca pe acolo.
Dl.Goanta afirma ca doreste sa
Se precizeaza ca terenul este in domeni
si ca sit arheologic.

Dl. Ratoi Alexandru-Iulian
nu mai doreste sa ia cuvanhrl,ca nu mar
lucrarile sedintei de astazi.

PRE$EDINTE $EDINTA,
Ratoi Alexandru-Iulian

local nu ratificam,noi aprobam proiecte de

De ordinea de zi a sedintei urmatoare.
hei ani de oand ne reprezinta avem un singur

cu studii juridice,nu este obligatia lui sa

cel care reprezinta institutia si acesta poate delega
institutia.

ia un contract fara aprobarea consiliului
aprobate de consiliul local-contractul cu un

consiliul local.
si ratificare a contractului nr.2210912015.

si doua voturi impotriva-dl.Pomacu Tomel si

egat de poiana-terenul concesionat de Radu
deranjati de depozitele de piatra si de utilaje.

de orimaria Nicolae Titulescu,contrachrl este

60 m si este ocupata o suprafata mult mai mare.
sa faca consiliul local?
permita sa tina utilajele acolo,sunt utilaje grele,ni

plateste taxe,nu putem sa ii interzicem noi sa nu

Giorocul.sa se faca ceva in acest sens.
public al comunei si ca apare prevazut in evidente

constata ca nu mai sunt alte discutii, cd nimeni

Fopuneri,sugestii,completari si declara inchise

Contrasemneaza,
Secretar comun4
BALAN'l\

Uutrl*d- L'


